
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
Vi har invitert Sigve Bach Moholt, medlem av UFU, han kom for å informere oss om årets 
ungdommens fylkesting, og ungdommens fylkesutvalg. Vi kom til enighet om hvem vi sender til 
UFT. 
 
- Vi velger å sende Hanne og Elinor som delegater og Linda, Tobias og Malin som 
observatører. 
 
- UFT skal fremme unges interesser, og er et talerør for ungdommer. Det arrangeres en gang i 
året, og 17 representanter velges til UFU. UFU har fokus på å øke politisk engasjement blant 
ungdom. 
- Satsningsområdene til UFU i år er å arbeide for å få til et tilsvarende arrangement som 
Ungdomskonferansen, få bedre seksualundervisning og skolehelsetjeneste og etablering av 
ungdomsråd. 
- UFU har jobbet med andre fylker, og det er nå lovfestet med ungdomsråd i alle kommuner. 
 


